
SKUPNO ZASEDANJE ZBORA ZDRUŽENEGA DELAIN ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Sprejeti prostorski ureditveni pogoji, obravnavan
osnutek resolucije...

Osednja točka sknpnega zasedamja zbora združenega dela in zbora
krajevnih skupnosti 28. oktobra je bila obravnava osnutka resolucije
za prihodnje leto. Osrutek, Vu >e nasta/a/ še v času, ko niso bili znani
vsi sistemski aJcrepi, ki naj bi v leitu 1988 vplivali na gospodarienje,
prav tako pa tudi ne protiinflacijskii ukrepi ZIS, bo gotovo, preden se
bo pojavil kot predlog, doživel še nekaj sprememb.

V občinski resoluciji za prihod-
nje leto je načrtovana 2-odstotna
rast družbenega proizvoda, dose-
gli pa naj bi jo z boljšim izkorišča-
njem proizvodnih zmogljivosti,
z avtomatizacijo in rekonstrukcijo
opreme. V tem osnutku resolucije
je rast načrtovana bolj realno kot
lani. Letošnji devetmesečni rezul-
tati kažejo, da se fizični obseg
poroizvodnje v primerjavi z istim
časom lani ni povečal, čeprav smo
v prvih mesecih še ugotavljali

rast. Naslednje leto naj bi tudi
napeli vse sile in ponovno poveča-
li konvertibilni izvoz. Ob tričetrt-
letju letos je ta za 16 odstotkov
nižji kot lani ob tem času.

Delegati so na osnutek razvoj-
nega dokumenta za leto 1988 ime-
li večinoma le konkretne pripom-
be, ki so v pretežni meri obravna-
vale zadeve, izpuščene v resoluci-
ji. Tako so iz Bizovika opozorili
na ptt omrežje na tem področju,

iz KS Zadobrova Sneberje na tr-
govino, iz Klopc pa na asfaltiranje
cestc Kamnica-Križevska vas.
Delegat iz Zadvora pa je tnenil,
da je treba ljudem zagotoviti na-
predek, zato naj se po televiziji in
časopisih ne le govori kar naprej
o tem, da mora nekdo odstopiti,
marveč naj se odpoklici kar prič-
nejo.

Na tem zasedanju zborov so de-
legati sprejeli odloke o prostor-
skih ureditvenih pogojih za plan-
ske celote: M 1 Zelena Jama-No-
ve Jarše, M2 Moste-Kodeljevo,
M 3 Šmartno-Sneberje, M 5 Selo-
Nove Fužine, M6 štepanjsko na-
selje-Hrušica-Bizovik, M 7 Zado-
brova-Novo Polje-Zalog, M 8 Po-
lje-Vevče-Kašelj, M9 Zadvor-So-
stro, M 10 Vinje-KAopce-Senožeti
in M 11 Dolsko. K tem odlokom

je bilo sprejetih tudi nekaj
amandmajev.

Čeprav k ločki dnevnega reda
Aktualna vprašanja uresničcvanja
razvojnih planov krajevnih skup-
nosti uvod ni bil predviden, pa je
predsednik komisije za razvoj
krajevnih skupnosti pri naši ob-
činski skupščini Božo Alič menil,
da je treba gradivu, sicer objavlje-
nemu v Delegatski tribuni, ki ga
je pripravila občinska konferenca
SZDL, dodati še nekaj poudar-
kov, saj je izredno skopo in ne
odraža vsega njihovega dela.
Pedvsem je poudaril, da je treba
dati ZK in SZDL v naši občini
vse prizrianje za smel pristop
k ugotavljanju problemov. Res je,
da so ti problemi bolj ali manj
znani, vendar zbrati jih na enem
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tnestu, jih prikazati, je vendar
smelo dejanje. Komisija je z zado-
voljstvom ugotovila, da si je soci-
alistična zveza naložila tudi kura-
tivni del naloge, izrazil je upanje,
da bodo prav kmalu slišali poroči-
lo o tem, kako napreduje odprav-
ljanje teh težav.

Delegati so tudi razpravljali
o družbenem dogovoru o financi-
ranju krajevnih skupnosii v Ljub-
ljani, sedaj je bil šele v fazi osnut-
ka, predlog pa bodo sprejemale
vse občinske skupščine in tudi
mestna skupščina.

Na predlog kandidacijske kon-
frence SZDL so na tem zasedanju
delegati izvolili Leopolda Jagra za
člana našega izvršnega sveta in
sicer za kadrovsko področje.

Koordinacija predsednikov
zborov občinske skupščine pa je
sklenila, da se bodo v prihodnje
pri obravnavi delegatskih vpra-
šanj bolj kot doslej držali poslov-
nika. Dogajalo se je namreč, da je
ta točka dnevnega reda zavzela
preveč časa in tako usmerila po-
zornost delegatov z drugih po-
membnih točk. V phhodnje naj
bi se vprašanja oddajala v pisni
obliki, lahko pa tudi ustno, ven-
dar morajo biti v tem primeru
jasna in točno oblikovana. Če to
ne bo tako, jih bodo morali v treh
dneh oblikovati pisno. Tudi od-
govori naj bi bili večinoma pisni,
izjemoma tudi že na seji sami,
vendar šele po končanih delegat-
skih vprašanjih in ne vmes.

D.J.


